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Kommentar/Motivering Ert förslag till ändring 

5:331 47 Förlängningen av gångavstånden, och 

därigenom sänkningen av kravnivån, i 

delar av Vk 1 är ej tillräckligt motiverad. 

Vi anser att förlängningen av gångavstånden i de typer 

av lokaler som avses, d.v.s. lager, industrier m.m., inte 

är acceptabel utan att kravnivån ska kvarstå. Det är inte 

tillräckligt motiverat att sänkningen av kravnivån inte 

innebär en ökad risk. Den innebär dessutom förlängda 

inträngningsvägar för räddningstjänsten vilket påverkar 

räddningsmanskapets säkerhet, detta har ej analyserats 

alls.  

5:335 48 Möjligheten till återinrymning även för 

dörr till det fria i Vk 5A-C är mycket bra 

och vi är mycket positiva till att detta 

skrivs in i föreskrifterna. 

Möjligheten till återinrymning även för dörr till det fria 

för Vk5 A-C är en förutsättning för att utrymningen 

från dessa verksamheter ska lyckas. Utan personalens 

möjlighet till att återvända in i lokalerna och hjälpa fler 

att utrymma fungerar inte utrymningsstrategierna. 

5:354 48 Det blir nu mycket tydligare och mer 

logiskt för vad som avses. 

Denna punkt har varit föremål för många diskussioner 

mellan byggherrar och kommuner och det är bra att det 

förtydligas.  

5:531 50 Bra förtydligande  

5:553 51 Bra förtydligande samt att det blir 

tydligare om vad som avses 

 

5:732 51 Benämningen bottenvåning bör ses över. Vi anser att det bör stå räddningstjänstens angreppsväg 

istället. Detta då bottenvåningen inte nödvändigtvis är 

detsamma som vår naturliga angreppsväg, jmf 

exempelvis med rinkebybranden.  


